
 

Huittisten kaupunki  Asialista 
Elinvoimatyöryhmä 
    
 
Kokous  5/ 2021 
Aika 12.5.2021  klo 15:00  
Paikka Teams / Valtuustosali 
Läsnä  

Pj Esa Laamanen   Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Susanna Hirsikangas HiMa Catering oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Kari Salminen  Salkati Oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Janne Survonen  Konepaja Survonen Oy, G20 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
Aino Kylälehtonen Nuorisovaltuutettu 
 

 

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

 Puheenjohtaja Jouni Isotalo avasi kokouksen 

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi 

3§ Pöytäkirjantarkastajan valinta  

 Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Kari Salminen 

4§ Ajankohtaista henkilöliikenteessä 

Satakunnan henkilöliikenteen selvitys 

Satakuntaliitolla on tänä keväänä ollut Satakunnan kuntien järjestämien henkilökuljetusten 

uudistamiseen valmistava projekti. Selvityksen tavoitteena on tuoda nykytilanteen selvittämisen 

kautta Satakunnan kuntien maksamien henkilökuljetusten kustannukset näkyviin ja vertailtavaan 

muotoon muiden kuntien kanssa sekä kertoa ylipäätänsä mistä on kyse, kun puhutaan kuntien 

hankkimista henkilökuljetuksista. Maakunnalliselle yhteistyölle on suunniteltu kolmen tasoa. 

Minimitasossa hankintaan yhteinen henkilöliikenteen logistiikka-asiantuntija, jaettaan tietoa ja 

markkinoidaan yhdessä. Keskitasossa tehdään lisäksi maakunnallinen kyydinvälityskeskus 

sotekuljetuksiin ja maksimitasossa maakunnallinen henkilöliikenneorganisaatio, joka hoitaa 

hankinnat, kuljetuspalvelut, tukipalvelut sekä asiantuntijapalvelut.  Seuraavaksi kunnanjohtajat 

keskustelevat valmistelun jatkosta.  Kokouksessa käytiin läpi Huittisten osuutta selvityksestä. Liite.  

 

Huittisten kaupungilla on tällä hetkellä tarjouspyynnöt auki kaikissa henkilöliikenteen 

kuljetuspalveluissa.  Talousarviossa on asetettu säästötavoitteita. Kohta pian selviään mihin 

hintaan saamme palvelut toteutettua.  

 

ELY-keskus on tekemässä palvelutason määritystä ja uutta hankintaa RAUMA-EURA-HUITTINEN 

joukkoliikenteen osalta.  Uudessa suunnitelmassa on tavoitteena säilyttää nykyinen palvelutaso 

Huittisista Tampereelle ja lisätä vuoroja Raumalle. Suunnitelma tuo Huittisille lisää kustannuksia, 

mutta parahtaa huomattavasti liikenneyhteyksiä ja vahvistaa Huittisten asemaa liikenteellisenä 

solmukohtana. Ely maksaa puolet kuluista ja Huittinen, Eura ja Rauma toisen puolen tasajaolla. 

Kustannusta on vaikea jakaa muutoin, koska kaikki tarvitsevat toisia ja hyötyvät yhtäläisesti. 

Huittisten pitäisi selvittää oppilaitoksilta suunnitellun aikataulun soveltuvuus heidän tarpeisiin.   



 

Elinvoimatyöryhmä piti tärkeänä, että edistetään Huittisten asemaa liikenteellisenä solmukohtana 

ja ollaan mukana kaupunkilaisten liikkumista  ja Huittisten saavutettavuutta edistävissä 

hankkeissa.  

 

5§ Väestönmuutos 

Käydään läpi väestönmuutostilastoja ja kirjataan elinvoimatyöryhmän huomioita niistä.   

- Esitys oli kattava, ehkä vähän voisi tiivistää.  Tilanne on sama useilla kunnilla. Voisiko saada 

selville mille alueille kunnassa muutto kohdistuu?   

 

6§ Muut asiat 

- Olisi hienoa saada kaupunkiin yritysten tuotteiden showroom. Siellä voisi esitellä mm, 

desifiointivaloa  ja älylasia.  

- Selvitetään saadaanko rakennettua Loimijoen rantaan kioski. Se elävöittäisi ranta-aluetta ja 

mahdollistaisi muutaman nuoren kesätyön. 4H on ollut kiinnostunut työllistämään kioskiin 

nuoria.   

- Jos Takkulan alueelle toivotaan elintarviketeollisuuden sivuvirtoja hyödyntäviä yrityksiä  niin 

ne tarvitsevat ympäristöluvat. Voisiko kaupunki hakea ne? Selvitetään syksyllä alkavassa 

hankkeessa.  

 

7§  Kokouksen päättäminen  

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16:50  

 

 

Muistion tarkastus 

 

 

  

Jouni Isotalo  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

 

 

Kari Salminen 


